
Bestyrelsesmøde i vandværket 12-11-24   
Til stede: Jørgen, Anders, Mogens, Henrik, Charlotte og Karsten   

 

 

På dagsorden Til referat 

Godkendelse af   

sidste referat 

- Godkendt 

Diverse nyt - Det nye BNBO-område: Vi har et enkelt område, der lige nu 
står uopdyrket. Vi skal have afklaret, om det fortsætter; 
Henrik finder ud af det. Vi forventer, at der sker mere, når den 
nye indsatsplan kommer. Det ligger ude i fremtiden.   

- Anders og Mogens mødtes med Silkeborg Forsyning: Den nye 
samarbejdsaftale er næsten identisk med den gamle.  

Offentlig adgang 
til tal og referater 

- Der oprettes et nyt system i skyen, hvor referater kan tilgås 
for alle; det bør snart være klart.  

Solcelleanlæg - Mogens har fået et nyt tilbud hjem. Vi går stille og roligt 
videre med det.  

Drift - Forbruget er pt. stabilt.   

Den nye boring - De har fået ny software ved grundvandsteamet ved 
kommunen og vil gerne lave nye beregninger på vores forslag 
til placering for nye boringer.   

Sorring 
Friplejehjem 

- Vedr. takster: Friplejehjemmet har en beregning på hvor stort 
forbrug de forventer at have = 9 boliglejligheder + storkøkken. 
Vi snakker med juristerne fra Danske Vandværker om, 
hvordan det hænger sammen med de 30 boligenheder, som 
det forventes, der skal være. Er friplejehjemmet et selskab 
eller en forening?   

Økonomi - Takstbladet; vi skal huske at tilføje løbelængden på 
tilbagebetalingen hos Toustrup + stationen.   

Evt.  -  

Nyt møde 17.12.2024 

 


